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Proponowany porządek obrad   

1. Otwarcie III posiedzenia Rady Studentów PSRP. 

2. Wskazanie protokolanta posiedzenia. 

3. Stwierdzenie kworum na podstawie listy obecności. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z II posiedzenia Rady Studentów PSRP. 

6. Komunikaty Przewodniczącego PSRP. 

7. Sprawozdanie z działalności Rady Wykonawczej i biur PSRP. 

8. Sprawozdanie z działalności Pełnomocniczki PSRP ds. współpracy z Ukrainą. 

9. Przyjęcie opinii w sprawie kandydatki na Pełnomocniczkę PSRP ds. kultury i sztuki. 

10. Dyskusja nt. wyprowadzenia stypendiów socjalnych do ośrodków pomocy społecznej. 

11. Przedstawienie sytuacji Fundacji Parlamentu Studentów Rzeczypospolitej Polskiej. 

12. Dyskusja w sprawie Rady Fundacji Parlamentu Studentów Rzeczypospolitej Polskiej. 

13. Przyjęcie opinii w sprawie powołania zespołu roboczego ds. nowelizacji Statutu PSRP.  

14. Informacje organizacyjne dot. XXVIII Krajowej Konferencji PSRP. 

15. Spotkanie z European Network for Quality Assurance in Higher Education. 

16. Sprawozdanie z wyjazdu na European Students’ Union w Malmo. 

17. Informacje od Koordynatora PSRP przy Polskiej Komisji Akredytacyjnej. 

18. Informacje od Przedstawicieli PSRP w Radzie Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego. 

19. Informacje od Przedstawiciela PSRP w Radzie NAWA. 

20. Informacje od Rzecznika Praw Studenta. 

21. Informacje od przedstawicieli komisji branżowych PSRP. 

22. Sprawy bieżące. 

23. Wolne wnioski. 

24. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

 



 

Przyjęty porządek obrad   

1. Otwarcie III posiedzenia Rady Studentów PSRP. 

2. Wskazanie protokolanta posiedzenia. 

3. Stwierdzenie kworum na podstawie listy obecności. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z II posiedzenia Rady Studentów PSRP. 

6. Komunikaty Przewodniczącego PSRP. 

7. Sprawozdanie z działalności Rady Wykonawczej i biur PSRP. 

8. Sprawozdanie z działalności Pełnomocniczki PSRP ds. współpracy z Ukrainą. 

9. Przyjęcie opinii w sprawie kandydatki na Pełnomocniczkę PSRP ds. kultury i sztuki. 

10. Dyskusja nt. wyprowadzenia stypendiów socjalnych do ośrodków pomocy społecznej. 

11. Przedstawienie sytuacji Fundacji Parlamentu Studentów Rzeczypospolitej Polskiej. 

12. Dyskusja w sprawie Rady Fundacji Parlamentu Studentów Rzeczypospolitej Polskiej. 

13. Utworzenie komisji ds. nowelizacji Statutu PSRP. 

14. Zaopiniowanie kandydatki na Przewodniczącą komisji ds. nowelizacji Statutu PSRP.  

15. Informacje organizacyjne dot. XXVIII Krajowej Konferencji PSRP. 

16. Spotkanie z European Network for Quality Assurance in Higher Education. 

17. Sprawozdanie z wyjazdu na European Students’ Union w Malmo. 

18. Informacje od Koordynatora PSRP przy Polskiej Komisji Akredytacyjnej. 

19. Informacje od Przedstawicieli PSRP w Radzie Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego. 

20. Informacje od Przedstawiciela PSRP w Radzie NAWA. 

21. Informacje od Rzecznika Praw Studenta. 

22. Informacje od przedstawicieli komisji branżowych PSRP. 

23. Sprawy bieżące. 

24. Wolne wnioski. 

25. Zamknięcie posiedzenia. 



 

Realizacja porządku obrad 

Ad. 1. Otwarcie III posiedzenia Rady Studentów PSRP. 

Kewin Lewicki otworzył posiedzenie Rady Studentów. Powitał wszystkich zebranych 

stacjonarnie w biurze Parlamentu Studentów Rzeczypospolitej Polskiej (PSRP) oraz osoby 

biorące udział w zebraniu zdalnie przez połączenie internetowe. 

 

Ad. 2. Wskazanie protokolanta posiedzenia. 

Kewin Lewicki zaproponował Mateusza Ostrowskiego na protokolanta obrad III posiedzenia 

Rady Studentów PSRP i jednocześnie zapytał Radę Studentów czy są jakieś inne zgłoszenia. 

Wobec braku innych zgłoszeń, Kewin Lewicki wskazał na protokolanta III posiedzenia Rady 

Studentów PSRP Mateusza Ostrowskiego.  

 

Ad. 3. Stwierdzenie kworum na podstawie listy obecności. 

Kewin Lewicki na podstawie listy obecności stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczą wszyscy 

członkowie Rady Studentów oraz on sam, jako Przewodniczący PSRP,  wobec czego stwierdził 

kworum. 

 

Ad. 4. Przyjęcie porządku obrad. 

Kewin Lewicki poinformował, że proponowany porządek obrad został przekazany drogą 

mailową przed posiedzeniem członkom Rady Studentów, jednak zaznaczył, że chce 

wprowadzić zmianę w tej propozycji. W ramach nowej propozycji punkt 13 „Przyjęcie opinii 

w sprawie powołania zespołu roboczego ds. nowelizacji Statutu PSRP.” zostałby zmieniony na 

punkt „Utworzenie komisji ds. nowelizacji Statutu PSRP.”, a po tym punkcie zostałby dodany 

jeszcze jeden punkt o treści: „Zaopiniowanie kandydatki na Przewodniczącą komisji ds. 

nowelizacji Statutu PSRP.”, a następne pozostałe punkty byłby realizowane w 

zaproponowanej wcześniej kolejności. Kewin Lewicki wyjaśnił, że zmiana ta jest 

podyktowana aktualnymi przepisami statutu PSRP, który dopuszcza jedynie powoływanie 



 

stałych komisji, a nie doraźnych zespołów roboczych, więc  powołanie takiego gremium 

konieczne jest w określony sposób.  

Kewin Lewicki poprosił o zgłaszanie dodatkowych uwag do propozycji porządku obrad.  

Obecni na posiedzeniu nie wnieśli uwag.  

Wobec powyższego Kewin Lewicki poprosił członków Rady Studentów o oddanie głosów  

w przedmiocie przyjęcia proponowanego porządku obrad po poprawce. 

Głosowanie #1 (jawne) – przyjęcie proponowanego porządku obrad po poprawce. 

Statutowa liczba członków uprawnionych do głosowania: 13 

Liczba członków obecnych: 13 

Liczba głosów „ZA”: 12 

Liczba głosów „PRZECIW”: 0 

Liczba głosów: „WSTRZYMUJE SIĘ”: 0 

Liczba osób obecnych na posiedzeniu, a nie głosujących: 1 

W związku z wynikami głosowania Kewin Lewicki stwierdził, że Rada Studentów przyjęła 

porządek obrad. 

 

Ad. 5. Przyjęcie protokołu z II posiedzenia Rady Studentów PSRP. 

Kewin Lewicki poinformował, że protokół został udostępniony zebranym za pomocą 

platformy Microsoft przed posiedzeniem oraz poprosił zebranych o zgłaszanie uwag do 

protokołu.     

Obecni na posiedzeniu nie wnieśli uwag.  

Wobec powyższego Kewin Lewicki poprosił członków Rady Studentów o oddanie głosów  

w przedmiocie przyjęcia protokołu z II posiedzenia Rady Studentów. 

Głosowanie #2 (jawne) – przyjęcie protokołu z II posiedzenia Rady Studentów. 

Statutowa liczba członków uprawnionych do głosowania: 13 

Liczba członków obecnych: 13 

Liczba głosów „ZA”: 11 

Liczba głosów „PRZECIW”: 1 



 

Liczba głosów: „WSTRZYMUJE SIĘ”: 0 

Liczba osób obecnych na posiedzeniu, a nie głosujących: 1 

W związku z wynikami głosowania Kewin Lewicki stwierdził, że Rada Studentów przyjęła 

protokół z II posiedzenia Rady Studentów.  

 

Ad. 6. Komunikaty Przewodniczącego PSRP. 

Kewin Lewicki wymienił następujące, najważniejsze informacje oraz działania podjęte przez 

niego w okresie od ostatniego posiedzenia Rady Studentów: 

● Wpłynięcie subwencji na konto PSRP; 

● Obecna sytuacja dot. umowy i współpracą z poradnią Uniwersytetu SWPS obsługująca 

projekt „Strefa Komfortu PSRP” oraz wstępne rozmowy z nową poradnią 

psychoterapeutyczną; 

● Brak możliwości zamknięcia ubiegłego roku księgowego z powodu braku jednej 

delegacji; 

● Podpisanie porozumienia z Konferencją Rektorów Akademickich Szkół Polskich 

(KRASP) dot. nowelizacji Ustawy prawo o szkolnictwie wyższym i nauce (Ustawa); 

● Po interwencji PSRP w Ministerstwie Edukacji i Nauki (Ministerstwo) został 

przygotowany projekt rozporządzenia dot. podniesienia wynagrodzeń dla studentów 

pełniących służbę strażaków w Szkole Głównej Służby Pożarniczej (SGPS);  

 

Ad. 7. Sprawozdanie z działalności Rady Wykonawczej i biur PSRP. 

Kewin Lewicki poprosił członków Rady Wykonawczej i pracowników biur PSRP  

o przedstawienie informacji o podjętych działaniach od ostatniego posiedzenia Rady 

Studentów i innych ważnych informacjach do przekazania na forum Rady Studentów. 

Julia Bednarska przedstawiła następujące informacje: 

• Podjęcie prac nad dwoma wnioskami przekazanymi do Ministerstwa w ramach 

konkursu do projektu Organizowanie i animowanie działań na rzecz środowiska 

akademickiego”. Pierwszy z nich to kolejna edycja projektu „Studenckie prawa, jasna 



 

sprawa”. Projekt ten, w nowej edycji, ma mieć m. in. rozszerzony moduł dot. 

postępowań dyscyplinarnych. Drugi to nowy projekt, poświęcony studentom z 

niepełnosprawnościami o nazwie „MONIT” (Mówmy o niepełnosprawnościach i 

trudnościach). 

• Kontynuowanie prac nad ofertą szkoleniową PSRP. W bazie zebrano już ponad 60 

szkoleń. Obecnie trwają prace nad ukończeniem strony internetowej zawierającej 

informacje o szkoleniowcach i ofercie szkoleniowej.   

Jakub Stefaniak przedstawił następujące informacje: 

• Realizacja nowej edycji projektu „Strefa Komfortu PSRP”, w tym przeprowadzanie 

badania, we współpracy z firmą zewnętrzną, dot. stanu zdrowia psychicznego 

studentów w Polsce z uwzględnieniem wpływu pandemii COVID-19 oraz inwazji Rosji 

na Ukrainę. 

• Podjęcie wstępnych działań dot. planowania tegorocznej Akademii PSRP. 

Urszula Lis przedstawiła następujące informacje: 

• Zrealizowanie szkolenia dot. umiędzynarodawiania i pomocy studentom 

cudzoziemcom. 

• Zakończenie rekrutacji do komisji ds. współpracy zagranicznej oraz odbycie pierwszego 

zebrania. 

• Wraz z Aliną Palamarchuk odbycie spotkania z Termopilską Ligą Studentów. 

• Bieżąca praca nad korektą tłumaczeń treści publikowanych przez PSPR w obcych 

językach. 

• Rozpoczęcie pracy nad tłumaczeniem i uzupełnieniem ankiety European Students’ 

Union (ESU) dot. wpływu procesu bolońskiego na zaangażowanie i działanie 

studentów.  

• Bieżąca obsługa helpdesku PSRP dla studentów z zagranicy.  

Kewin Lewicki przedstawił informacje od nieobecnego Mateusza Salamona: 

• Przygotowanie sprawozdania z ewaluacji po II posiedzeniu Rady Studentów.  

• Przygotowanie ewaluacji dla szkoleniowców na  Krajową Konferencję . 



 

W ramach punktu dot. sprawozdania z ewaluacji po II posiedzeniu Rady Studentów wywołała 

się krótka dyskusja dot. wpływu wyniku z tych ankiet na działalność Rady Wykonawczej. 

Członkowie Rady Wykonawczej wyjaśnili jakie działania podjęli w celu udoskonalenia 

wskazanych przez uczestników posiedzeń kwestii.  

Waldemar Wojna przedstawił następujące informacje: 

• Obecność na 45. European Student Convention. 

• Zakończenie rekrutacji do komisji ds. dydaktyki i jakości kształcenia, planowanie 

pierwszego zebrania komisji oraz przedstawienia planowanych, licznych pierwszych 

działań komisji. 

Małgorzata Poszwa przedstawiła następujące informacje: 

• W nawiązaniu do wypowiedzi Julii Bednarskiej dot. projektu „Studenckie prawa, jasna 

sprawa” rozwinęła szczegółowe założenia kontynuacji tego projektu oraz jego nowe, 

dodatkowe założenia i dodatkowe płaszczyzny, które będą omawiane i propagowane. 

• Odbycie pierwszego spotkania komisji ds. prawo-socjalnych, zaplanowanie kolejnego 

zebrania oraz pierwsze działania komisji, w tym m. in. pomoc prawna samorządom 

studenckim, Przedstawienie listy osób, które zgłosiły się do pracy nad opracowaniem 

nowego projektu statutu PSRP.  

• Prace nad opinią  ustawy o aplikacji mObywatel. 

• Przygotowanie argumentów za i przeciw do debaty dot. idei wyprowadzania 

stypendiów do ośrodków pomocy społecznej.  

• Dokończenie prac nad regulaminami  Konferencji Krajowej oraz konkursów w social 

mediach.  

Ewa Staruch przedstawiła następujące informacje: 

• Pomoc w różnych działaniach wokół projektu „Strefa Komfortu PSRP”. 

• Działania mające na celu dokończenie opracowywania oferty szkoleniowej PSRP. 

• Działania na celu zorganizowania obecnego, III posiedzenia Rady Studentów. 

• Obecność na zjazdach dwóch komisji branżowych: Forum Uczelni Technicznych (FUT) 

oraz Komisji Wyższego Szkolnictwa Medycznego (KWSM).  



 

• Wsparcie organizacji Krajowej Konferencji.  

• Reprezentowanie PSRP podczas zebrania Porozumienia Uczelni Warszawskich (PUW). 

Paweł Zdybel przedstawił następujące informacje: 

• Zaangażowanie PSRP w projekt biegu Wings for Life i przedstawienie szczegółów tej 

akcji. 

• Realizacja akcji informacyjnej we współpracy z firmą Microsoft. 

• Zakończenie rekrutacji do komisji ds. współpracy zewnętrznej oraz odbycie pierwszego 

zebrania. 

• Rozmowy i nawiązywanie nowych współprac z podmiotami zewnętrznymi.  

Marcin Pioch przedstawił następujące informacje: 

• Szczegóły ostatniej bieżącej pracy dot. zarządzania biurem i wspomaganie członków 

organów statutowych PSRP. 

• Reprezentowanie PSRP na wydarzeniu w ramach zmagań o XX puchar rektora 

Akademii Wychowania Fizycznego (AWF) w Krakowie.  

• Przeprowadzenie szkolenia podczas konferencji Komisji Uczelni Wychowania 

Fizycznego (KUWF) dla młodych w Warszawie.   

Patryk Bukała przedstawił następujące informacje: 

• Wyniki statystyczne kanałów w social mediach PSRP oraz poszczególnych akcji i postów 

poświęconych różnym projektom oraz przedsięwzięciom. 

• Przybliżenie wyników rekrutacji do biura prasowego oraz opisanie trybu pracy  

zespołu. 

 Marcin Pioch przedstawił informacje od nieobecnego Michała Gerusa: 

• Wdrażanie opracowanych procedur w funkcjonowaniu biura finansowego. 

• Wsparcie komisji branżowych w rozliczeniu ich zjazdów.  

Tomasz Maurek przedstawił następujące informacje: 

• Praca nad statutami dla Stowarzyszenia Forum Akademii Nauk Stosowanych oraz 

Stowarzyszenia Uniwersytetu Medycznego w Łodzi. 

• Bieżące wsparcie prawne dla samorządów, które zgłoszą taką potrzebę. 



 

• Przeprowadzenie szkolenia podczas konferencji Komisji Uczelni Wychowania 

Fizycznego (KUWF) dla młodych w Warszawie.   

• Obecność na szkoleniach w celu podniesienia kompetencji. 

• Wsparcie działań dot. przygotowania regulaminów na Krajową Konferencję. 

• Wsparcie działań dot. unormowania sytuacji  Fundacji PSRP.  

Podczas wystąpienia Tomasza Maurka miała miejsca dyskusja zebranych dot. niektórych 

przepisów prawnych dotyczących możliwości wydatkowania środków przez organizacje 

studenckie.  

 

Ad. 8. Sprawozdanie z działalności Pełnomocniczki PSRP ds. współpracy z Ukrainą. 

Alina Palamarchuk przedstawiła następujące informacje: 

• Obecność podczas zjazdu Forum Uczelni Artystycznych (FUA) oraz prowadzenie panelu 

dyskusyjnego dot. wsparcia studentów z Ukrainy. 

• Spotkanie z Termopilską Radą Studentów w celu wspólnej organizacji 

międzynarodowej konferencji. 

• Spotkanie z Ukraine Students Worldwide w celu nawiązania współpracy. 

• Bieżące wsparcie dot. zapytań w różnych kwestiach ze strony studentów z Ukrainy. 

 

Ad. 9. Przyjęcie opinii w sprawie kandydatki na Pełnomocniczkę PSRP ds. kultury i sztuki. 

Kewin Lewicki przypomniał zebranym, że temat ten był wstępnie poruszany już podczas 

ostatniego posiedzenia Rady Studentów. Dodał, że życiorys kandydatki na to stanowisko, czyli 

Marii Skrzypczyńskiej-Zagajewskiej został przesłany wcześniej za pomocą platformy do 

członków Rady Studentów wraz z zakresem obowiązków. Kewin Lewicki zapytał zebranych 

czy są jakiekolwiek pytania do zaprezentowanej kandydatury czy zakresu obowiązków.  

Obecni na posiedzeniu nie zadali pytań.  

Wobec powyższego Kewin Lewicki poprosił członków Rady Studentów o oddanie głosów  

w przedmiocie przyjęcia uchwały o wyrażeniu opinii względem powołana Marii 

Skrzypczyńskiej-Zagajewskiej na funkcję Pełnomocniczki PSRP ds. kultury i sztuki. 



 

Głosowanie #3 (tajne) – przyjęcie uchwały o wyrażeniu opinii względem powołana Marii 

Skrzypczyńskiej-Zagajewskiej na funkcję Pełnomocniczki PSRP ds. kultury i sztuki 

Statutowa liczba członków uprawnionych do głosowania: 13 

Liczba członków obecnych: 13 

Liczba głosów „ZA”: 12 

Liczba głosów „PRZECIW”: 0 

Liczba głosów: „WSTRZYMUJE SIĘ”: 0 

Liczba osób obecnych na posiedzeniu, a nie głosujących: 1 

W związku z wynikami głosowania Kewin Lewicki stwierdził, że Rada Studentów przyjęła 

uchwałę i wyraziła pozytywną opinię względem powołania Marii Skrzypczyńskiej-

Zagajewskiej na funkcję Pełnomocniczki PSRP ds. kultury i sztuki. 

 

Ad. 10. Dyskusja nt. wyprowadzenia stypendiów socjalnych do ośrodków pomocy 

społecznej. 

Małgorzata Poszwa przedstawiła zebranym dotychczasowe opracowane przez jej zespół 

argumenty za oraz przeciw idei wyprowadzenia stypendiów socjalnych z uczelni do ośrodków 

pomocy społecznej. Po tym otworzyła dyskusję w tym temacie i poprosiła o dodanie swoich 

argumentów w tym zakresie oraz zadawanie pytań do obecnie zaprezentowanych idei. 

W trakcie czterdziestopięciominutowej dyskusji głos zabrały następujące osoby: Fabian 

Miszewski, Tomasz Maurek, Kewin Lewicki, Małgorzata Poszwa, Maciej Korab, Jakub 

Stefaniak, Katarzyna Jedlińska i Patryk Korolko oraz poruszono następujące tematy: 

wyprowadzenie zapomóg z uczelni ;  proces odwoławczy w przypadku przyznawania 

stypendiów przez ośrodki pomocy społecznej; możliwość powołania nowego ośrodka 

zajmującego się wyłącznie kwestiami stypendiów;  potencjalne zagrożenia wynikające z 

wydłużenia czasu i zwiększenia formalności  w związku z przyznawaniem świadczeń; 

zagrożenia związane z uzależnieniem właściwości ośrodka pomocy społecznej od miejsca 

zameldowania, a nie miejsca zamieszkania studenta;; zagrożenia względem możliwości 

wykluczenia niektórych studentów obcokrajowców z systemu pomocy materialnej; szansa 



 

przyśpieszenia procesu dzięki szerokiej informatyzacji i elektronizacji w składaniu tych 

wniosków; zagrożeniach w przypadku wielkich miast, gdzie studentów jest bardzo wielu, a 

kadra urzędnicza może być niewystarczająca Z tych wszystkich poruszonych tematów spisano 

kilka argumentów dla idei za i przeciw i na tym zakończono dyskusję.  

   

Ad. 11. Przedstawienie sytuacji Fundacji Parlamentu Studentów Rzeczypospolitej Polskiej. 

Kewin Lewicki przybliżył przebieg swoich ostatnich spotkań dot. ustalenia dalszych działań 

niezbędnych do unormowania sytuacji w Fundacji Parlamentu Studentów Rzeczypospolitej 

Polskiej (Fundacja). Zaznaczył, że jednym z kroków jest wybór kandydatów do organów 

Fundacji. Kewin Lewicki opisał zebranym z jakich organów składa się Fundacja oraz w jaki 

sposób są te organy powoływane. Dodał, że ze strony Rady Studentów PSRP potrzebne jest 

wskazanie czterech osób, które wejdą w skład Rady Fundacji.  

Tomasz Maurek uzupełnił wypowiedź Kewina Lewickiego opisując szczegółowe aspekty 

prawne dot. pełnego powołania nowego składu organów Fundacji.   

 

Ad. 12. Dyskusja w sprawie Rady Fundacji Parlamentu Studentów Rzeczypospolitej Polskiej. 

Na podstawie poprzedniego punktu porządku obrad i przekazanych informacji Kewin Lewicki 

otworzył dyskusję i poprosił członków Rady Studentów o zadawanie pytań, zabieranie 

stanowisk czy zgłaszanie kandydatów do Rady Fundacji. Dodał, że jeśli Rada Studentów nie 

ma rekomendacji względem kandydatów do Rady Fundacji, to jest gotowy przedstawić zespół 

osób, które mają długą historię działań w ramach PSRP oraz na rzecz samorządności 

studenckiej w Polsce i teraz mogłyby być pomocne przy okazji działań pozwalających na 

unormowanie prawne Fundacji oraz zespół ludzi, którzy mają duże doświadczenie w 

pozyskiwaniu funduszy i byłby idealne jak Fundacja działaby już poprawnie.  

Adrian Cieszkowski zadał pytanie czy mimo zalet długiego okresu działalności i istnienia 

Fundacji, z racji jej ciężkiego położenia prawnego oraz zadłużenia jakie miała, warto ją 

wskrzeszać, gdyż jej przeszłość może być bardziej wadą niż zaletą przy okazji potencjalnego 

pozyskiwania partnerów i czy jednak lepszym wyborem nie byłoby ją zamknąć. 



 

Kewin Lewicki zaznaczył, że rozumie te obawy, jednak już na ostatnim posiedzeniu miał 

okazję wspomnieć, że ze względu na obecne położenie prawne zdaniem Rady Wykonawczej 

zamknięcie Fundacji może się okazać dużo większym wyzwaniem niż jej próba tzw. 

wskrzeszenia.  

Tomasz Maurek odpowiedział, że zadłużenie Fundacji, o którym wspomniał Adrian 

Cieszkowski, mimo że wizerunkowo niefortunne, jednak nie mogły być wysokie z racji faktu, 

iż komornik odstąpił od ich egzekucji z racji, że koszt tej egzekucji przekroczyłby wysokość 

zobowiązań Fundacji. Wymienił także zalety płynące z poprawnie działającej Fundacji.  

Katarzyna Płaczek powiedziała, że jej zdaniem warto spróbować podjąć działania mające na 

celu poprawienie sytuacji prawnej Fundacji i wskazać teraz odpowiedni zespół osób, które 

pomogłyby w tym, a później powołać nowy zespół działający w ramach Fundacji w celu 

wsparcia PSRP.   

Kewin Lewicki podziękował za głos Katarzynie Płaczek. Zaznaczył, że ma podobne zdanie w 

tym zakresie. Kewin Lewicki zapytał członków Rady Studentów czy życzą sobie, aby dostać 

pewien czas na zastanowienie się nad kandydaturami do Rady Fundacji jakie chcieliby 

wskazać, czy też  Rada Studentów wolałaby wybrać członków do Rady Fundacji już na bieżący 

posiedzeniu, aby proces naprawy Fundacji ruszył jak najszybciej.Patryk Korolko 

odpowiedział, że jego zdaniem, jeśli Rada Studentów chce wznowienia działań Fundacji, 

decyzja powinna zapaść na bieżącym posiedzeniu, dzięki czemu proces naprawczy ruszy jak 

najszybciej, co będzie z korzyścią dla PSRP.W wyniku dyskusji członkowie Rady Studentów 

wyrazili wolę, aby wyłonić osoby na bieżącym posiedzeniu oraz aby Kewin Lewicki 

zaproponował kandydatury. 

Kewin Lewicki zaproponował Patryka Korolko, Mateusza Kopaczyńskiego, Mateusza 

Ostrowskiego oraz Małgorzatę Poszwę w skład Rady Fundacji. 

Kewin Lewicki zapytał zebranych czy są jakiekolwiek pytania do zgłoszonych kandydatur oraz 

czy członkowie Rady Studentów zgłaszają inne kandydatury. 

Obecni na posiedzeniu nie zadali pytań i nie zgłosili innych kandydatur.  



 

Wobec powyższego Kewin Lewicki poprosił członków Rady Studentów o oddanie głosów  

w sprawie wskazania zaproponowanych osób na członków Rady Fundacji PSRP.  

Głosowanie #4 (tajne) – w sprawie wskazania Patryka Korolko na członka Rady Fundacji PSRP. 

Statutowa liczba członków uprawnionych do głosowania: 13 

Liczba członków obecnych: 13 

Liczba głosów „ZA”: 12 

Liczba głosów „PRZECIW”: 0 

Liczba głosów: „WSTRZYMUJE SIĘ”: 0 

Liczba osób obecnych na posiedzeniu, a nie głosujących: 1 

Głosowanie #5 (tajne) – w sprawie wskazania Mateusza Kopaczyńskiego na członka Rady 

Fundacji PSRP. 

Statutowa liczba członków uprawnionych do głosowania: 13 

Liczba członków obecnych: 13 

Liczba głosów „ZA”: 12 

Liczba głosów „PRZECIW”: 0 

Liczba głosów: „WSTRZYMUJE SIĘ”: 0 

Liczba osób obecnych na posiedzeniu, a nie głosujących: 1 

Głosowanie #6 (tajne) – w sprawie wskazania Mateusza Ostrowskiego na członka Rady 

Fundacji PSRP. 

Statutowa liczba członków uprawnionych do głosowania: 13 

Liczba członków obecnych: 13 

Liczba głosów „ZA”: 12 

Liczba głosów „PRZECIW”: 0 

Liczba głosów: „WSTRZYMUJE SIĘ”: 0 

Liczba osób obecnych na posiedzeniu, a nie głosujących: 1 

Głosowanie #7 (tajne) – w sprawie wskazania Małgorzaty Poszwy na członka Rady Fundacji 

PSRP. 

Statutowa liczba członków uprawnionych do głosowania: 13 



 

Liczba członków obecnych: 13 

Liczba głosów „ZA”: 12 

Liczba głosów „PRZECIW”: 0 

Liczba głosów: „WSTRZYMUJE SIĘ”: 0 

Liczba osób obecnych na posiedzeniu, a nie głosujących: 1 

W związku z wynikami głosowań Kewin Lewicki stwierdził, że Rada Studentów wskazała 

Patryka Korolko, Mateusza Kopaczyńskiego, Mateusza Ostrowskiego oraz Małgorzatę 

Poszwę jako członków Rady Fundacji PSRP. 

 

Ad. 13. Utworzenie komisji ds. nowelizacji Statutu PSRP. 

Kewin Lewicki przypomniał zebranym o celowość powołania tej komisji i przypomniał 

dotychczasowe ustalenia i informacje dot. prac nad nowelizacją Statutu PSRP. Następnie 

zapytał zebranych czy są jakiekolwiek pytania wobec propozycji powołania komisji ds. 

nowelizacji Statutu PSRP. 

Obecni na posiedzeniu nie zadali pytań.  

Wobec powyższego Kewin Lewicki poprosił członków Rady Studentów o oddanie głosów  

w przedmiocie przyjęcia uchwały o utworzeniu komisji ds. nowelizacji Statutu PSRP. 

Głosowanie #8 (jawne) – przyjęcie uchwały o utworzeniu komisji ds. nowelizacji Statutu PSRP. 

Statutowa liczba członków uprawnionych do głosowania: 13 

Liczba członków obecnych: 13 

Liczba głosów „ZA”: 12 

Liczba głosów „PRZECIW”: 0 

Liczba głosów: „WSTRZYMUJE SIĘ”: 0 

Liczba osób obecnych na posiedzeniu, a nie głosujących: 1 

W związku z wynikami głosowania Kewin Lewicki stwierdził, że Rada Studentów przyjęła 

uchwałę o utworzeniu komisji ds. nowelizacji Statutu PSRP. 

 

Ad. 14. Zaopiniowanie kandydatki na Przewodniczącą komisji ds. nowelizacji Statutu PSRP. 



 

Kewin Lewicki zaproponował Małgorzatę Poszwę jako kandydatkę na przewodniczącą 

komisji ds. nowelizacji Statutu PSRP, a następnie zapytał zebranych czy są jakiekolwiek 

pytania do zaproponowanej kandydatury.  

Obecni na posiedzeniu nie zadali pytań.  

Wobec powyższego Kewin Lewicki poprosił członków Rady Studentów o oddanie głosów  

w przedmiocie przyjęcia uchwały o wyrażeniu opinii względem kandydatury Małgorzaty 

Poszwy na funkcję przewodniczącej komisji ds. nowelizacji Statutu PSRP. 

Głosowanie #9 (tajne) – przyjęcia uchwały o wyrażeniu opinii względem kandydatury 

Małgorzaty Poszwy na funkcję przewodniczącej komisji ds. nowelizacji Statutu PSRP. 

Statutowa liczba członków uprawnionych do głosowania: 13 

Liczba członków obecnych: 13 

Liczba głosów „ZA”: 12 

Liczba głosów „PRZECIW”: 0 

Liczba głosów: „WSTRZYMUJE SIĘ”: 0 

Liczba osób obecnych na posiedzeniu, a nie głosujących: 1 

W związku z wynikami głosowania Kewin Lewicki stwierdził, że Rada Studentów przyjęła 

uchwałę wyrażeniu pozytywnej opinii względem kandydatury Małgorzaty Poszwy na funkcję 

przewodniczącej komisji ds. nowelizacji Statutu PSRP. 

 

Ad. 15. Informacje organizacyjne dot. XXVIII Krajowej Konferencji PSRP. 

W ramach swojej wypowiedzi Jakub Stefaniak przedstawił następujące informacje dot. 

organizacji XXVIII Krajowej Konferencji PSRP: 

• Nadchodzący koniec rejestracji wszystkich uczestników oraz finalne oszacowanie 

kosztów wydarzenia.  

• Przedstawienie składu zespołu organizacyjnego Krajowej Konferencji. 

• Przedstawienie szczegółowego harmonogramu przedsięwzięcia wraz ze wszystkimi 

szczegółami dot. szkoleń, workspaces’ów, konsultacji, wystąpień organizowanych 

przez partnerów, integracji, paneli dyskusyjnych oraz Balu Samorządowca.  



 

• Założenia zasad uczestnictwa i ramy regulaminowe (kwestia kaucji, uczestniczenia w 

szkoleniach i panelach dyskusyjnych).  

• Podjęcie prac wraz z Michałem Gerusem nad dostarczeniem uczestnikom faktur 

proforma oraz nad przygotowanie infopacku dla uczestników.   

Po wystąpieniu niektórzy zebrani zadali kilka pytań w celu uzyskania bardziej szczegółowych 

informacji dot. poszczególnych elementów wydarzenia. Na wszystkie Jakub Stefaniak lub 

Kewin Lewicki udzielili odpowiedzi. 

 

Ad. 16. Spotkanie z European Network for Quality Assurance in Higher Education. 

Mateusz Kopaczyński przedstawił informacje dot. realizacji spotkań z przedstawicielami 

European Network for Quality Assurance in Higher Education (ENQA). Zaznaczył, że 

przedstawiciele ENQA spotkali się na trzech osobnych spotkaniach z przedstawicielami 

studentów. Jedno spotkanie miało miejsce z Prezydium Polskiej Komisji Akredytacyjnej (PKA), 

gdzie zasiada Kewin Lewicki. Drugie spotkanie było zrealizowane z udziałem przedstawicieli 

ekspertów studenckich PKA, a ostatnie z przedstawicielami studentów, którzy nie pełną 

żadnej funkcji w PSRP czy w PKA, ale również przy udziale osób te funkcje pełniące. Mateusz 

Kopaczyński podziękował wszystkim, który byli obecni za aktywność i zaangażowanie. Ocenił 

przebieg spotkań pozytywnie i poinformował, że pozostało oczekiwać na informację dot. 

podsumowania tych spotkań w raporcie ENQA, który najpóźniej będzie gotowy do końca roku 

kalendarzowego.    

 

Ad. 17. Sprawozdanie z wyjazdu na European Students’ Union w Malmo. 

Kewin Lewicki przybliżył informacje dot. składu delegacji PSRP, który reprezentował 

organizację podczas pobytu w Szwecji w ramach wydarzenia ESU; PSRP reprezentował 

Waldemar Wojna oraz Julia Kostro. Kewin Lewicki przypomniał, że pisemne sprawozdanie 

Julii Kostro z tego z wyjazdu dostępne jest na platformie, natomiast o zabranie głosu i 

opisanie przebiegu tego wydarzenia poprosił Waldemara Wojnę.    

Waldemar Wojna w swoim wystąpieniu opowiedział o: 



 

• Celu przebiegu tego zebrania jakim była dyskusja nt. zrównoważonego udziału 

studentów w ramach działalności na rzecz szkolnictwa wyższego. W ramach 

pobocznych dyskusji poruszano także tematykę związaną z: wsparciem 

psychologicznym; barierami występującymi względem studentów z 

niepełnosprawnościami; równością i dostępnością do edukacji; respektowanie zniżek 

w innych krajach; kryzysem energetycznym; jakością kształcenia i 

umiędzynarodowianiem; obecnym miejscem kobiet i osób LGBTQ+ w edukacji.        

• Chronologicznym przebiegu całego wydarzenia z podziałem na bloki szkoleniowe, 

dyskusyjne i integracyjne. 

• Podjętych rozmowach z poszczególnymi delegacjami z różnych krajów, w ramach grupy 

V4+ i z członkami władz ESU. 

• Planowanym, kolejnym, wyborczym zebraniu ESU. 

• Dobrych praktyk podczas organizacji wydarzeń.  

 

Ad. 18. Informacje od Koordynatora PSRP przy Polskiej Komisji Akredytacyjnej. 

Mateusz Kopaczyński przedstawił informacje dot. działań nad nadchodzącą rekrutacją 

ekspertów studenckich do PKA i  bieżącej działalności ekspertów studenckich PKA. 

 

Ad. 19. Informacje od Przedstawicieli PSRP w Radzie Głównej Nauki i Szkolnictwa 

Wyższego.  

Katarzyna Jedlińska przedstawiła informacje dot. przebiegu posiedzeń zrealizowanych 8 

marca br. (posiedzenie Prezydium Rady Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego [RGNiSW] oraz 

spotkań po tym posiedzeniu z przedstawicielem ambasady Niemiec) oraz 9 marca br. 

(posiedzenie Plenarne RGNiSW i omówienie wydanych opinii i podjętych uchwał na tym 

posiedzeniu i w trybie obiegowym). 

Maciej Korab uzupełnił, że przedstawiciele PSRP w RGNiSW mieli okazje także uczestniczyć 

już w trzech posiedzeniach komisji RGNiSW.   



 

Kamil Bonas dodał szczegółowe informacje dot. dyskusji na temat instytutów badawczych 

oraz o procedowaniu zmian prawnych regulujących działanie szkolnictwa wyższego. 

 

Ad. 20. Informacje od Przedstawiciela PSRP w Radzie NAWA. 

Michał Siwek przedstawił informacje dot. przebiegu posiedzenia Rady Narodowej Agencji 

Wymiany Akademickiej (NAWA), które miało miejsce 23 marca br. Na nim omówiono m. in.: 

sprawozdania finansowe i merytoryczne NAWA z 2022 r. oraz zmiany w programach i 

projektach NAWA. Ponadto Michał Siwek dodał, że rozpoczął prace nad kampanią 

informacyjną dot. rozpropagowania wiedzy wśród studentów o programach NAWA.  

 

Ad. 21. Informacje od Rzecznika Praw Studenta.  

Kewin Lewicki przedstawił informacje od nieobecnego Mateusza Kulińskiego: 

• Prace nad propozycją poprawek do Statutu PSRP. 

• Finalizacja prac nad regulaminem rozpatrywania spraw przez Rzecznika Praw Studenta 

(RPS, bądź Rzecznik). 

• Prace nad doprecyzowaniem przetwarzania danych przez RPS i PSRP w zakresie 

zgłaszanych spraw. 

• Obecność na spotkaniu u Rzecznika Praw Obywatelskich (RPO) wraz z Rzecznikiem 

Praw Doktoranta (RPD) dot. umocowania prawnego instytucji RPS i RPD oraz 

przekazywania lub współpracy w spraw zgłaszanych do RPO, którymi zajmują się RPS 

lub RPD.   

• Wykonywanie bieżących obowiązków Rzecznika. 

 

Ad. 22. Informacje od przedstawicieli komisji branżowych PSRP. 

Adrian Cieszkowski (Forum Uczelnia Artystycznych – FUA) przedstawił następujące 

informacje: 

• Odbycie zjazdu FUA w Krakowie.  



 

• Uczestnictwo w Konferencji Rektorów Uczelni Artystycznych oraz prezentacja 

opracowanego raportu przez FUA. 

• Prace nad przygotowaniem wniosku do Centrum Rozwoju Przemysłów Kreatywnych.  

Bartosz Wiszniowski (Forum Uczelni Technicznych – FUT) przedstawił następujące 

informacje: 

• Realizacja lub prace nad projektami: „Lider Zespołu 2023”, „Rozwiń Swój Samorząd” 

oraz projekt dotyczący zdrowia psychicznego.  

• Praca nad organizacją wydarzenia „POLIgon 2023”. 

• Videokoferencja z przewodniczącymi samorządów zrzeszonymi w FUT. 

• Rozwijanie współpracy zewnętrznej. 

• Odbycie zjazd FUT w Bielsku-Białej oraz  konferencja tematyczna FUT 2023 w Gdańsku.   

• Przygotowania do organizacji zjazdu FUT w Koszalinie oraz konferencji dot. kół 

naukowych.  

Piotr Borczyński (Forum Uczelni Ekonomicznych – FUE) przedstawił następujące informacje: 

• Realizacja projektu „Mosty ekonomiczne”. 

• Realizacja projektu „Transekonomik”. 

• Praca nad projektem „Testu wiedzy ekonomicznej”.  

• Rozpoczęcie współpracy z Talent Days. 

• Rozpoczęcie rozmów o współpracy z Forum Ekonomicznym. 

• Przygotowania do organizacji zjazdu FUE we Wrocławiu.  

Tomasz Janocha (Forum Uniwersytetów Polskich – FuniP) przedstawił następujące 

informacje: 

• Realizacja posiedzenia Kolegium FUniP. 

• Przygotowania do organizacji zjazdu FUniP w Krakowie.  

• Działania mające na celu powołanie Stowarzyszenia FUniP. 

• Rozpoczęcie konkursu „Zdobądź grant z FUniP”. 

• Złożenie dwóch wniosków  o projekt ministerialny. 



 

Fabian Miszewski (Forum Uczelni Przyrodniczych – FUP) przedstawił następujące 

informacje: 

• Odbycie zjazdu FUP we Wrocławiu.  

• Rozpoczęcie szerokiej akcji ankietyzacji wśród studentów FUP dot. kwestii praktyk 

studenckich, w szczególności praktykodawców. 

• Rozmowy z samorządami studenckimi uczelni zainteresowanych dołączeniem do FUP. 

• Praca nad powołaniem komisji celowej ds. promocji organizacji i inicjatyw 

proekologicznych.  

Julia Bednarska (Forum Uczelni Niepublicznych – FUN) przedstawiła informacje dot. 

przygotowań do organizacji następnego, jubileuszowego zjazdu FUN. 

Agata Andrzejczyk (Komisja Wyższego Szkolnictwa Medycznego – KWSM) przedstawiła 

następujące informacje: 

• Odbycie zjazdu KWSM w Szczecinie.  

• Współpraca z Konferencją Rektorów Akademickich Uczelni Medycznych.  

• Przygotowania do organizacji zjazdu KWSM w Katowicach.  

Kacper Waszyk (Komisja Uczelni Mundurowych – KUM) przedstawił następujące informacje: 

• Przygotowania do organizacji zjazdu KUM w Warszawie.  

• Wspieranie lokalnych działań samorządów studenckich, tj. turniej bokserski 

organizowany na Wojskowej Akademii Technicznej czy Zawody sprawnościowo-

obronne „6 Man Army” organizowany na Akademii Wojsk Lądowych. 

• Przygotowania do organizacji turnieju sportowego KUM mającego się odbyć na 

Akademii Sztuki Wojennej.  

Stanisław Patynowski (Forum Akademii Nauk Stosowanych FANS) przedstawił następujące 

informacje: 

• Miał miejsce zjazd FANS w Nowym Targu. 

• Rozpoczęcie współpracy przez nowe władze FANS wyłonione w ostatnich wyborach.  

• Przygotowania do organizacji kolejnego zjazdu FANS.  

 



 

Ad. 23. Sprawy bieżące. 

Patryk Korolko przypomniał zebranym o statutowym obowiązku przekazania dokumentów 

do Komisji Rewizyjnej potwierdzających posiadanie statusu studenta przez członków władz 

stuatutowych PSRP.  

 

Ad. 24. Wolne wnioski. 

Zebrani nie zgłosili wolnych wniosków. 

 

Ad. 25. Zamknięcie posiedzenia. 

Kewin Lewicki podziękował wszystkim osobom za obecność oraz aktywność w ramach 

posiedzenia i zamknął obrady III posiedzenia Rady Studentów. 

 

Lista załączników: 

1. Lista obecnych członków organów statutowych, 

2. Lista obecnych pozostałych osób na posiedzeniu, 

3. Sprawozdanie z działalności PSRP od 26.02.2023 r. do 25.03.2023 r., 

4. Podsumowanie działalności Komisji Branżowych PSRP. 

5. Zbiorczy protokół z głosowań. 



Lista obecności na III posiedzeniu Rady Studentów

Parlamentu Studentów RP

Warszawa, 25 marca 2023 r.
Lp. Imię i nazwisko Funkcja Stan

1. Agata Andrzejczyk
Członkini Rady Studentów

PSRP
OBECNA

2. Bartłomiej Chojnacki
Członek Rady Studentów

PSRP
OBECNY

3. Daniel Jankowski
Członek Rady Studentów

PSRP
OBECNY

4. Tomasz Janocha
Członek Rady Studentów

PSRP

5. Bartłomiej Kawulok Członek Rady Studentów
PSRP

OBECNY

6. Anastazja Kruchelska
Członkini Rady Studentów

PSRP
OBECNA

7. Kewin Lewicki
Przewodniczący Parlamentu
Studentów Rzeczypospolitej

Polskiej
OBECNY

8. Katarzyna Płaczek
Członkini Rady Studentów

PSRP
OBECNA

9. Karolina Szymkiewicz
Członkini Rady Studentów

PSRP
OBECNA

10. Monika Wiśniewska
Członkini Rady Studentów

PSRP
OBECNA

11. Jan Wrona
Członek Rady Studentów

PSRP
OBECNY

12. Milena Zawadzka
Członkini Rady Studentów

PSRP
OBECNA

13. Aleksandra Zmuda
Trzebiatowska

Członkini Rady Studentów
PSRP OBECNA



Lista obecności na III posiedzeniu Rady Studentów

Parlamentu Studentów RP

Warszawa, 25 marca 2023 r.

Lp. Imię i nazwisko Funkcja Stan

1. Julia Bednarska Wiceprzewodnicząca OBECNA

3. Jakub Stefaniak Wiceprzewodniczący OBECNY

4. Urszula Lis Członek
Rady Wykonawczej OBECNA

6. Małgorzata Poszwa Członek
Rady Wykonawczej OBECNA

7. Mateusz Salamon Członek
Rady Wykonawczej

8. Ewa Staruch Członek
Rady Wykonawczej OBECNA

9. Waldemar Wojna Członek
Rady Wykonawczej OBECNY

10. Paweł Zdybel Członek
Rady Wykonawczej OBECNY

11. Bukała Patryk Dyrektor Biura Prasowego OBECNY

12. Michał Gerus Dyrektor Biura
Finansowego PSRP

13. Tomasz Maurek Dyrektor Biura Prawnego
PSRP OBECNY

14. Marcin Pioch Dyrektor Biura
Organizacyjnego OBECNY

15. Mateusz Kuliński Rzecznik Praw Studenta



 
 

 
 

 

 

Załącznik nr 3 do protokołu z II posiedzenia Rady Studentów PSRP 
 

Podsumowanie działalności 
Parlamentu Studentów Rzeczypospolitej Polskiej 

od 26 lutego 2022 r. do 25 marca 2022 r. 
 
Niniejsze podsumowanie sporządzone zostało w następujący sposób: 
 
Rada Wykonawcza: 

 
1. Przewodniczący: 

 Kewin Lewicki 
2. Wiceprzewodniczący: 

 Julia Bednarska 
 Jakub Stefaniak 

3. Członkowie Rady Wykonawczej: 
 Ewa Staruch 
 Małgorzata Poszwa 
 Urszula Lis 
 Paweł Zdybel 
 Mateusz Salamon 
 Waldemar Wojna 

 
 

1. Przewodniczący: 
 
Kewin Lewicki 

W zakres podjętych działań do III posiedzenia Rady Studentów wchodzi: 

 udział w spotkaniu z European Association for Quality Assurance in Higher Education;  
 przygotowywanie XXVIII Krajowej Konferencji Parlamentu Studentów Rzeczypospolitej 
Polskiej; 
 udział w spotkaniach z Kierownictwem Ministerstwa Edukacji i Nauki, dotyczących budżetu 
Parlamentu Studentów Rzeczypospolitej Polskiej na rok 2023 oraz nowelizacji Ustawy Prawo 
o szkolnictwie wyższym i nauce; 
 udział w XXVIII Zjeździe Forum Akademii Nauk Stosowanych w Nowym Targu; 
 udział w spotkaniu z Narodowym Centrum Badań i Rozwoju, dotyczącym rozwoju osobistym 
młodych naukowców; 
 udział w dwóch posiedzeniach Prezydium Polskiej Komisji Akredytacyjnej; 



 
 

 
 

 

 

 udział w cotygodniowych spotkaniach Rady Wykonawczej; 
 udział w III posiedzeniu Rady Wykonawczej; 
 koordynacja wdrażania platformy Microsoft 365 w Parlamencie Studentów; 
 koordynacja procesu składania wniosków w ramach „Organizowanie i animowanie działań 
na rzecz środowiska akademickiego” oraz konkursu “Niepodległa”.  

 
2. Wiceprzewodniczący: 

 
Julia Bednarska 

W zakres podjętych działań do III posiedzenia Rady Studentów wchodzi: 

 przygotowanie oferty projektu „Studenckie prawa jasna sprawa” w ramach otwartego 
konkursu ofert na realizację w roku 2023 zadania publicznego pn. „Organizowanie i animowanie 
działań na rzecz środowiska akademickiego”; 
 przygotowanie oferty projektu „MONIT – Mówmy o Niepełnosprawnościach i Trudnościach” 
w ramach otwartego konkursu ofert na realizację w roku 2023 zadania publicznego 
pn. „Organizowanie i animowanie działań na rzecz środowiska akademickiego”; 
 przeprowadzenie II audytu działalności PSRP; 
 przygotowanie sprawozdania Rady Wykonawczej; 
 bieżące korekty i przygotowywanie treści publikowanych przez PSRP; 
 udział w spotkaniu z European Association for Quality Assurance in Higher Education; 
 rozpoczęcie prac nad tłumaczeniem i uzupełnieniem ankiety dla celów European Students' 
Union; 
 przygotowywanie XXVIII Krajowej Konferencji Parlamentu Studentów Rzeczypospolitej 
Polskiej; 
 założenie drużyny Parlamentu Studentów RP w aplikacji Wings for life; 
 bieżąca obsługa zapotrzebowania na szkolenia dla organów samorządów studenckich;  
 zlecenie sporządzenia ankiet ewaluacyjnych po szkoleniach przeprowadzonych przez 
członków Rady Wykonawczej;  
 inne działania bieżące, w tym wsparcie Przewodniczącego, Rady Wykonawczej 
i pracowników biura; 
 udział w cotygodniowych spotkaniach Rady Wykonawczej; 
 udział w III posiedzeniu Rady Wykonawczej. 

 
Jakub Stefaniak 

W zakres podjętych działań do III posiedzenia Rady Studentów wchodzi: 

 udział w cotygodniowych spotkaniach Rady Wykonawczej; 
 udział w III posiedzeniu Rady Wykonawczej; 



 
 

 
 

 

 

 udział w II Audycie działalności PSRP; 
 przegląd przygotowanych wniosków w ramach otwartego konkursu ofert na realizację 
w roku 2023 zadania publicznego pn. „Organizowanie i animowanie działań na rzecz środowiska 
akademickiego”; 
 opiniowanie projektu ustawy o aplikacji mObywatel (druk nr 3050); 
 reprezentowanie Parlamentu Studentów RP na Zjeździe Komisji Wyższego Szkolnictwa 
Medycznego; 
 działania związane z rekrutacją i spotkaniami komisji ds. projektów;  
 działania podejmowane w ramach projektu „Stefa komfortu”; 
 przygotowywanie XXVIII Krajowej Konferencji Parlamentu Studentów Rzeczypospolitej 
Polskiej; 
 tworzenie treści do II newslettera PSRP;  
 założenie drużyny Parlamentu Studentów RP w aplikacji Wings for life.   

 
3. Członkowie Rady Wykonawczej: 

 
Ewa Staruch 

W zakres podjętych działań w obszarze współpracy ze środowiskiem samorządowym do 
III posiedzenia Rady Studentów wchodzi: 

 udział w cotygodniowych spotkaniach Rady Wykonawczej; 
 udział w III posiedzeniu Rady Wykonawczej; 
 udział w II Audycie działalności PSRP; 
 działania podejmowane w ramach projektu „Stefa komfortu”;  
 przygotowywanie XXVIII Krajowej Konferencji Parlamentu Studentów Rzeczypospolitej 
Polskiej; 
 bieżący kontakt z Przewodniczącymi Komisji Branżowych;  
 współorganizacja III Rady Studentów; 
 reprezentowanie Parlamentu Studentów RP na Zjeździe Komisji Wyższego Szkolnictwa 
Medycznego; 
 tworzenie treści do II newslettera PSRP; 
 założenie drużyny Parlamentu Studentów RP w aplikacji Wings for life.   

 
Małgorzata Poszwa 

W zakres podjętych działań w obszarze prawno-socjalnym do III posiedzenia Rady Studentów 
wchodzi: 

 udział w cotygodniowych spotkaniach Rady Wykonawczej;  
 udział w III posiedzeniu Rady Wykonawczej;  



 
 

 
 

 

 

 przegląd przygotowanych wniosków w ramach otwartego konkursu ofert na realizację 
w roku 2023 zadania publicznego pn. „Organizowanie i animowanie działań na rzecz środowiska 
akademickiego”; 
 udział w II Audycie działalności PSRP; 
 bieżące korekty i przygotowywanie treści publikowanych przez PSRP; 
 działania związane z rekrutacją i spotkaniami komisji ds. prawno-socjalnych PSRP; 
 działania podejmowane w ramach projektu „Stefa komfortu”; 
 przygotowanie pisma do Ministerstwa Obrony Narodowej na rzecz Komisji Uczelni 
Mundurowych; 
 opiniowanie projektu ustawy o aplikacji mObywatel (druk nr 3050); 
 opiniowanie regulaminu studiów Akademii Marynarki Wojennej im. Bohaterów 
Westerplatte w Gdyni; 
 założenie drużyny Parlamentu Studentów RP w aplikacji Wings for life;  
 przygotowywanie XXVIII Krajowej Konferencji Parlamentu Studentów Rzeczypospolitej 
Polskiej; 
 rozpoczęcie prac nad tłumaczeniem i uzupełnieniem ankiety dla celów European Students' 
Union; 
 przeprowadzenie rekrutacji do komisji ds. nowelizacji statutu Parlamentu Studentów 
Rzeczypospolitej Polskiej; 
 przygotowanie treści do II newslettera Parlamentu Studentów Rzeczypospolitej Polskiej;  
 przygotowanie zarządzeń Przewodniczącego oraz uchwał Rady Wykonawczej.  

 
Urszula Lis 

W zakres podjętych działań w obszarze współpracy zagranicznej do III posiedzenia Rady Studentów 
wchodzi: 

 udział w cotygodniowych spotkaniach Rady Wykonawczej; 
 udział w II posiedzeniu Rady Wykonawczej (10-12 lutego); 
 udział w I Audycie działalności PSRP; 
 działania związane z przygotowaniem do rekrutacji i rekrutacją do Komisji ds. współpracy 

zagranicznej PSRP; 
 udział w spotkaniach online V4+; 
 bieżący kontakt z UAS; 
 bieżący kontakt z USL; 
 odpowiadanie na zgłoszenia problemów przez studentów zagranicznych; 
 przetłumaczenie Glosariusza PSRP. 

 
 
 



 
 

 
 

 

 

Paweł Zdybel 

W zakres podjętych działań w obszarze współpracy zewnętrznej do III posiedzenia Rady Studentów 
wchodzi: 

 udział w cotygodniowych spotkaniach Rady Wykonawczej;  
 udział w III posiedzeniu Rady Wykonawczej;  
 udział w II Audycie działalności PSRP;  
 działania związane z rekrutacją i spotkaniami komisji ds. współpracy zagranicznej PSRP;  
 przeprowadzenie szkolenia „Umiędzynarodowienie uczelni i pomoc studentom 
zagranicznym” dla samorządu studentów Politechniki Warszawskiej w dniach 10-12 marca 2023 
r.; 
 udział w spotkaniu z European Association for Quality Assurance in Higher Education; 
 rozpoczęcie prac nad tłumaczeniem i uzupełnieniem ankiety dla celów European Students' 
Union; 
 spotkanie z Ternopilską Ligą Studencką; 
 korekta tłumaczeń treści publikowanych przez PSRP; 
 bieżący kontakt z UAS;  
 bieżący kontakt z USL; 
 odpowiadanie na zgłaszane problemy studentów zagranicznych kierowane do PSRP.  

 
Mateusz Salamon 

W zakres podjętych działań w obszarze ewaluacji do III posiedzenia Rady Studentów wchodzi: 

 udział w cotygodniowych spotkaniach Rady Wykonawczej; 
 udział w II Audycie działalności PSRP; 
 działania związane z rekrutacją i spotkaniami komisji ds. ewaluacji;  
 reprezentowanie Parlamentu Studentów RP na zjeździe Forum Uczelni Przyrodniczych;  
 przygotowywanie XXVIII Krajowej Konferencji Parlamentu Studentów Rzeczypospolitej 
Polskiej; 
 opracowanie wyników ewaluacji II posiedzenia Rady Studentów.  

 
Waldemar Wojna 

W zakres podjętych działań w obszarze dydaktyki i jakości kształcenia do III posiedzenia Rady 
Studentów wchodzi: 

 udział w cotygodniowych spotkaniach Rady Wykonawczej;  
 udział w III posiedzeniu Rady Wykonawczej;  
 udział w II Audycie działalności PSRP;  
 działania związane z rekrutacją i spotkaniami komisji ds. dydaktyki i jakości kształcenia;  



 
 

 
 

 

 

 działania podejmowane w ramach projektu „Stefa komfortu”; 
 reprezentowanie Parlamentu Studentów RP na zjeździe ESU w Malmo;  
 udział w spotkaniu z European Association for Quality Assurance in Higher Education; 
 założenie drużyny Parlamentu Studentów RP w aplikacji Wings for life.   

 



 
 

 
 

 

 

Załącznik nr 4 do protokołu z III posiedzenia Rady Studentów PSRP 
 

Podsumowanie działalności 
komisji branżowych 

Parlamentu Studentów Rzeczypospolitej Polskiej 

Niniejsze podsumowanie sporządzone biorąc pod uwagę następującą kolejność komisji 
branżowych:  

 
1. Forum Akademii Nauk Stosowanych (Stanisław Patynowski). 
2. Forum Uczelni Artystycznych (Adrian Cieszkowski). 
3. Forum Uczelni Ekonomicznych (Paulina Morawska). 
4. Forum Uczelni Niepublicznych (Julia Bednarska). 
5. Forum Uczelni Przyrodniczych (Fabian Miszewski). 
6. Forum Uczelni Technicznych (Bartosz Wiszniowski). 
7. Forum Uniwersytetów Polskich (Tomasz Janocha). 
8. Komisja Uczelni Mundurowych (Kacper Waszyk). 
9. Komisja Uczelni Wychowania Fizycznego (Bartosz Kalka). 
10. Komisja Wyższego Szkolnictwa Medycznego Parlamentu Studentów Rzeczypospolitej 

Polskiej (Agata Andrzejczyk). 
 
 

1. Forum Akademii Nauk Stosowanych 
 
W zakres działań podjętych przez FANS do III posiedzenia Rady Studentów wchodzi: 
 

 wybory nowych członków Prezydium; 
 XXXVIII Zjazd Forum Akademii Nauk Stosowanych w Nowym Targu w dniach 16-19.03.2023; 
 poszukiwanie organizatora XXXIX Zjazdu FANS, z powodu braku zgłoszeń podczas 

poprzedniego Zjazdu; 
 nawiązywanie kontaktu z partnerami biznesowymi i sponsorami w celu poprawienia sytuacji 

finansowej FANS. 

Planowane wydarzenia:  

 nadzwyczajny Zjazd Delegatów w formie zdalnej w celu wyboru organizatora XXXIX Zjazdu 
FANS; 

 ustalenie celów oraz priorytetów dla nowego Prezydium FANS; 
 zawiązanie nowych komisji w FANS; 
 podział na koordynatorów uczelni zrzeszonych. 



 
 

 
 

 

 

2. Forum Uczelni Artystycznych  
 
W zakres działań podjętych przez FUA do III posiedzenia Rady Studentów wchodzi: 

 uczestnictwo członków Prezydium FUA w zdalnej Konferencji Rektorów Uczelni 
Artystycznych 2 marca 2023; 

 zjazd FUA w Krakowie 3-5 marca 2023; 
 prace nad wnioskiem z ramienia PSRP do projektu Centrum Rozwoju Przemysłów 

Kreatywnych - Rozwój Sektorów Kreatywnych. Projekt dotyczy propozycji ogólnopolskich 
szkoleń i publikacji w tematyce ogólnokulturalnej i rozwoju umiejętności  dla przyszłych 
studentów i studentów pierwszych lat studiów; 

 przedstawiciele Prezydium FUA przeszli rekrutację do komisji PSRP i rozpoczęli pracę 
odpowiednio: Adrian Cieszkowski (Przewodniczący Forum) w komisji ds. współpracy 
zagranicznej, Maria Skrzypczyńska-Zagajewska (Wiceprzewodnicząca Forum) w komisji ds. 
dydaktyki i jakości kształcenia oraz Anna Brzostek (Rzeczniczka Prasowa Forum) w Biurze 
Prasowym PSRP. 

 
Planowane wydarzenia:  

 Zjazd FUA we Wrocławiu 21-23 maja 2023. 

 
3. Forum Uczelni Ekonomicznych 

 
W zakres działań podjętych przez FUE do III posiedzenia Rady Studentów wchodzi: 

 trwają Mosty Ekonomiczne 2023, odbyły się finały w Warszawie i Krakowie, do końca 
miesiąca odbędą się również we Wrocławiu, Katowicach i Poznaniu; 

 21.03 odbyło się spotkanie z koordynatorami Transekonomika. W kwietniu rusza rekrutacja 
na semestr zimowy roku akademickiego 2023/24; 

 odbyły się spotkania z Pulsem Biznesu, gdzie w porozumieniu ze wszystkimi samorządami 
uczelni ekonomicznych podjęto decyzje o nie włączaniu się w promocję wydarzenia; 

 podjęto współpracę z Talents Day, a także rozpoczęto rozmowy z Forum Ekonomicznym; 
 trwają przygotowania do Zjazdu FUE we Wrocławiu.  

 
Planowane wydarzenia: 

 21-23.04 LX Zjazd Forum Uczelni Ekonomicznych we Wrocławiu na Uniwersytecie 
Ekonomicznym we Wrocławiu; 

 24.04 Dzień z British American Tabacco Polska w Warszawie. 
 
 



 
 

 
 

 

 

4. Forum Uczelni Niepublicznych 
 
W zakres działań podjętych przez FUN do III posiedzenia Rady Studentów wchodzi: 

 prace organizacyjne i koncepcyjne związane z przygotowywaniem XV Zjazdu Forum Uczelni 
Niepublicznych i Gali Nagród Środowiska Studenckiego Uczelni Niepublicznych; 

 przeprowadzenie spotkania online dla delegatów Forum w dwóch terminach. Spotkanie 
służyło rozwianiu wszelkich wątpliwości dotyczących XV Zjazdu FUN. 
 

Planowane wydarzenia: 

 XV Zjazd Forum Uczelni Niepublicznych (Bydgoszcz, 27-30 kwietnia 2023 r.); 
 Gala Nagród Środowiska Studenckiego Uczelni Niepublicznych (Bydgoszcz, 29 kwietnia 2023 

r.). 
 

5. Forum Uczelni Przyrodniczych 
 
W zakres działań podjętych przez FUP do III posiedzenia Rady Studentów wchodzi: 

 w dniach 9-12 marca 2023 r. odbył się IV Zjazd Forum Uczelni Przyrodniczych na 
Uniwersytecie Przyrodniczym we Wrocławiu; 

 wprowadzono zmiany do Statutu Forum; 
 ruszyła ankietyzacja studentów w ramach Bazy Praktykodawców. 

 
Planowane wydarzenia: 

 praca nad zasadami poszerzania FUP; 
 wybory uzupełniające; 
 utworzenie komisji celowej ds promocji i organizacji inicjatyw proekologicznych i regulaminu 

jej działania. 
 

6. Forum Uczelni Technicznych 
 
W zakres działań podjętych przez FUT do III posiedzenia Rady Studentów wchodzi: 

Projekty: 
 Inżynier - Lider Zespołu - projekt w ramach którego FUT organizuje certyfikowane szkolenia 

online dla studentów, z zakresu liderstwa, prowadzone przez S&O partners. W projekcie 
biorą udział 4 uczelnie: Politechnika Białostocka, Szkoła Główna Służby Pożarniczej, 
Politechnika Łódzka i Politechnika Poznańska. Część samorządów ustaliła już terminy 
szkoleń, pozostałe są na etapie ich dogadywania. 



 
 

 
 

 

 

 Rozwiń Swój Samorząd - projekt w ramach którego samorządy wymieniają się między sobą 
wiedzą z zakresu 5 obszarów: organizacja projektów, współpraca zewnętrzna, dydaktyka 
i jakość kształcenia, rekrutacje do samorządów i współpraca zewnętrzna, a także zgłaszają 
potrzeby szkoleń. Do projektu zgłosiło się 17 samorządów. Dla części, która zgłosiła chęć 
wymiany wiedzy, ustalane są terminy i moderatorzy zdalnych spotkań open space, natomiast 
dla samorządów, które zgłosiły potrzebę szkolenia, kontaktowani są szkoleniowcy. 

 Projekt dot. wsparcia psychicznego - ankieta, która ma zostać rozesłana do studentów 
i pracowników uczelni technicznych, mająca pokazać stan zdrowia psychicznego oraz 
zwrócić uwagę na jakość działania punkt pomocy psychologicznej. Ankieta jest gotowa i jest 
na etapie tłumaczenia na języki angielski i ukraiński. 

 POLIgon - obóz szkoleniowy FUT. Obóz odbędzie się w terminie 13-19 sierpnia i trwają pracę 
nad umową z Politechniką Wrocławską i Fundacją Politechniki Krakowskiej oraz 
harmonogramem szkoleń. 

 
Działania: 

Działania: 
 Sytuacja z praktykami na wydziałach architektury - podjęte działania w celu rozwiązania 

problemu z miejscami na praktyki na wydziałach architektury, gdzie studenci mają problemy 
ze znalezieniem miejsc. Aktualnie opracowywany jest tekst stanowiska FUT np. zebranych 
danych. 

 Zdzwonka przewodniczących - odbyła się comiesięczna zdzownka przewodniczących 
w ramach FUT, na której omawiane były bieżące działania i plany 

 Współpraca zewnętrzna - została nawiązana współpraca z firmą Absolwent, w ramach której 
FUT promuje ich targi pracy Talent Days i dostaje 5 zł od każdego założonego konta. 
Dodatkowo powołany został zespół roboczy, w którego skład wchodzi Szymon Gardocki 
z SGGW, Olga Gołacka z PRz oraz Marta Wasilewska z PG. Zespół jest na etapie 
opracowywania ofert partnerskich na POLIgon, Galę Środowiska Studenckiego FUT oraz 
Konkurs Kół Naukowych KoKoN. 

 Zjazd Forum Uczelni Technicznych na ATH w Bielsku-Białej (2-5.03.23r.)- w ramach zjazdu 
odbyły się szkolenia: Rekrutacja do samorządu z Jakubem Persjanowem, Kompetencje 
samorządu studenckiego w gremiach uczelnianych z Markiem Koniecznym oraz Konflikty - 
jak je pojmować z Robertem Drobiną prof. ATH. Odbyła się także Rada Starszych, czyli obrady 
delegatów, podczas których opracowane zostały metaplany, w ramach których 
przewodniczący mogli wyrazić swoje opinie i pomysły dot. działania FUTu. Odbyły się 
również wybory uzupełniające do Komisji Rewizyjnej, w których została wybrana Marta 
Tyrka z PK, natomiast nowym przewodniczącym KR został Paweł Świniarski z PW. 

 Konferencja dot. Opiniowania programów studiów oraz pomocy socjalnej na Politechnice 
Gdańskiej (24-26.03.23r.) - w ramach konferencji odbył się panel wprowadzający, który 



 
 

 
 

 

 

poprowadził Michał Klimczyk, następnie odbyły się panele z opiniowania programów 
studiów prowadzone przez Krzysztofa Pszczółkę i Adriana Korzeniowskiego oraz panele 
z pomocy socjalnej prowadzone przez Wojciecha Kiełbasińskiego. 

 Cotygodniowe spotkania online Prezydium oraz dodatkowe spotkania członków Prezydium 
w ramach realizowanych działań 

 

Planowane wydarzenia: 

 21-24.04.2023r. Zjazd Forum Uczelni Technicznych na Politechnice Koszalińskiej 
 4-6.06.2023r. Konferencja Kół Naukowych na Politechnice Krakowskiej - w ramach 

konferencji nawiązana została współpraca z Future Labem Politechniki Krakowskiej, który 
ma odpowiadać za część merytoryczną paneli dla kół naukowych. Konferencja ma być 
zarówno dla przedstawicieli kół, jak i osób w samorządach zajmujących się kołami i jednym 
z celów jest panel dla wszystkich o współpracy kół z samorządami, na bazie którego ma 
powstać publikacja dot. dobrych praktyk i możliwości takich współprac. 

 Zaplanowane zostały Zjazdy i Konferencje FUT do końca roku: 
 21-24 kwietnia - II Zjazd FUT - Politechnika Koszalińska 
 4-6 czerwca - Konferencja kół naukowych - Politechnika Krakowska 
 16-18 czerwca - III Zjazd FUT - Politechnika Morska w Szczecinie 
 14-16 lub 21-23 lipca - Konfa obszarowa dot. projektów i współpracy/dydaktyki 

i promocji - Uniwersytet Warmińsko-Mazurski w Olsztynie 
 13-19 sierpnia - POLIgon 
 21-24 września - Konfa dot. organizacji imprez masowych - Politechnika Śląska 
 12-15 października - IV Zjazd FUT + Gala Środowiska Studenckiego i Konkurs Kół 

Naukowych KoKoN - Politechnika Warszawska 
 26-29 października - Konferencja Ekspertów Jakości Kształcenia - Politechnika 

Lubelska lub Politechnika Wrocławska 
 17-19 listopada - Konfa obszarowa dot. projektów i współpracy/promocji i dydaktyki 

- Politechnika Wrocławska lub inna uczelnia 
 30 listopada - 3 grudnia - Zjazd Sprawozdawczo-Wyborczy FUT na Akademii górniczo 

Hutniczej w Krakowie 
 
7. Forum Uniwersytetów Polskich  

 
W zakres działań podjętych przez FUniP do III posiedzenia Rady Studentów wchodzi: 

 przygotowanie do uruchomienia kolejnej edycji Grantu FUniP; 
 odbycie I posiedzenie delegatów kolegium FUniP; 
 złożenie do sądu dokumentów ws. stowarzyszenia FUniP; 



 
 

 
 

 

 

 złożenie wniosków dot. projektów ministerialnych do MEiN. 
 
Planowane wydarzenia: 

 przygotowanie do II zjazdu kolegium FUniP; 
 przygotowanie zjazdu przewodniczących FUniP. 

 
8. Komisja Uczelni Mundurowych 

 
W zakres działań podjętych przez KUM do III posiedzenia Rady Studentów wchodzi: 

 nawiązanie współpracy z Radą do spraw Kobiet w Resorcie Obrony Narodowej; 
 pozyskiwanie patronów medialnych do wydarzeń organizowanych i współorganizowanych 

przez KUM; 
 poszukiwanie sponsorów; 
 2 zdzwonki przewodniczących; 
 2 zdzwonki w sprawie turnieju e-sportowego; 
 ankietyzacja podchorążych i studentów mundurowych. 

 
Planowane wydarzenia: 

 turniej  e-sportowy w Akademii Sztuki Wojennej; 
 zawody sportowe uczelni mundurowych “Puchar Rektorów 2023”; 
 zawody sprawnościowo bojowe “6man army”; 
 manewry Ratowniczo Taktyczne “ Tactical Prison Rescue 2023”; 
 Zjazd KUM w Szkole Głównej Służby Pożarniczej w terminie 20.04-23.04.23r. 

 
9. Komisja Uczelni Wychowania Fizycznego  

 
W zakres działań podjętych przez KUWF do III posiedzenia Rady Studentów wchodzi: 

 odbyło się 6 zdzwonek prezydialnych; 
 odbył się coroczny projekt dedykowany młodym samorządowcom 16-19.03 PT. KUWF dla 

Młodych; 
 prowadzenie przez prezydium Paneli oraz warsztatów na KUWFie dla Młodych 
 przygotowania do nadchodzącego zjazdu KUWF, który odbędzie w Gdańsku; 
 kończenie prac nad stworzeniem księgi identyfikacji wizualnej KUWF; 
 odbyło się comiesięczne spotkanie komisji ds. promocji. 

 
Planowane wydarzenia: 

 Zjazd KUWF w Gdańsku 30.03-02.04.2023. 



 
 

 
 

 

 

10. Komisja Wyższego Szkolnictwa Medycznego Parlamentu Studentów Rzeczypospolitej 
Polskiej  

 
W zakres działań podjętych przez KWSM do III posiedzenia Rady Studentów wchodzi: 

 11.03.2023 odbył się LXXXIX Zjazd Komisji Wyższego Szkolnictwa Medycznego Parlamentu 
Studentów Rzeczypospolitej Polskiej w Szczecinie; 

 Podczas LXXXIX Obrad przedstawiciele 5 zespołów ministerialnych sprawozdali się 
z dotychczasowej działalności Zespołów oraz przedstawili finalne efekty prac w przypadku 
Zespołów, które ukończyły swoje spotkania. Podjęto dyskusje w zakresie utworzenia 
centralnego systemu rekrutacji na Uczelnie Wyższe w Polsce. Przedstawicielka PSRP - Ewa 
Staruch omówiła możliwości współpracy z Samorządami lokalnymi. Michał Siwek - 
przedstawiciel studentów w Narodowej Agencji Wymiany Akademickiej - omówił programy 
dostępne dla studentów.  

 

Planowane wydarzenia: 

 współpraca z Konferencją Rektorów Akademickich Uczelni Medycznych - udział 
w konferencji we Wrocławiu. Udział studentów w 4 grup roboczych: Grupy Głównej 
zajmującą się Rekomendacjami KRAUM odnośnie kształcenia w zawodach medycznych, 
Grupy ds. Informatyzacji procesu dydaktycznego, Grupy ds. Kompetencji dydaktyczne, Grupy 
ds. Procedury jakości kształcenia oraz 4 panelach dyskusyjnych: „Standaryzacja procesu 
kształcenia”, „Edukacja interprofesjonalna”, „Nowoczesna edukacja”, „Komunikacja 
z pacjentem”; 

 Jubileuszowy Zjazd KWSM w Katowicach – kwiecień; 
 MedxKuwfCamp. 
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III posiedzenie Rady Studentów PSRP 2023-2024

Głosowanie testowe

Podsumowanie głosowania

Opcja Liczba
głosów

Liczba osób, które zagłosowały za przyjęciem uchwały 8
Liczba osób, które zagłosowały przeciwko przyjęciu uchwały 2
Liczba osób, które wstrzymały się od głosu 2

12

Oddane głosy

Osoba Głos

1 Bartosz Chojnacki Liczba osób, które zagłosowały za przyjęciem
uchwały

2 Anastazja Kruchelska Liczba osób, które zagłosowały za przyjęciem
uchwały

3 Katarzyna Płaczek Liczba osób, które zagłosowały za przyjęciem
uchwały

4 Monika Wiśniewska Liczba osób, które zagłosowały przeciwko przyjęciu
uchwały

5 Daniel Jankowski Liczba osób, które zagłosowały za przyjęciem
uchwały

6 Agata Andrzejczyk Liczba osób, które zagłosowały za przyjęciem
uchwały

7 Bartłomiej Kawulok Liczba osób, które zagłosowały za przyjęciem
uchwały

8 Aleksandra Zmuda Trzebiatowska Liczba osób, które wstrzymały się od głosu
9 Jan Wrona Liczba osób, które wstrzymały się od głosu

10 Milena Zawadzka Liczba osób, które zagłosowały za przyjęciem
uchwały

11 Karolina Szymkiewicz Liczba osób, które zagłosowały za przyjęciem
uchwały

12 Kewin Lewicki Liczba osób, które zagłosowały przeciwko przyjęciu
uchwały

Przyjęcie protokołu z II posiedzenia Rady Studentów PSRP

Podsumowanie głosowania

Opcja Liczba
głosów

załącznik nr 4 do protokołu z III posiedzenia Rady Studentów PSRP
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Liczba osób, które zagłosowały za przyjęciem uchwały 11
Liczba osób, które zagłosowały przeciwko przyjęciu uchwały 1
Liczba osób, które wstrzymały się od głosu 0

12

Oddane głosy

Osoba Głos

1 Anastazja Kruchelska Liczba osób, które zagłosowały za przyjęciem
uchwały

2 Katarzyna Płaczek Liczba osób, które zagłosowały za przyjęciem
uchwały

3 Milena Zawadzka Liczba osób, które zagłosowały za przyjęciem
uchwały

4 Aleksandra Zmuda Trzebiatowska Liczba osób, które zagłosowały za przyjęciem
uchwały

5 Kewin Lewicki Liczba osób, które zagłosowały przeciwko przyjęciu
uchwały

6 Bartłomiej Kawulok Liczba osób, które zagłosowały za przyjęciem
uchwały

7 Monika Wiśniewska Liczba osób, które zagłosowały za przyjęciem
uchwały

8 Agata Andrzejczyk Liczba osób, które zagłosowały za przyjęciem
uchwały

9 Daniel Jankowski Liczba osób, które zagłosowały za przyjęciem
uchwały

10 Jan Wrona Liczba osób, które zagłosowały za przyjęciem
uchwały

11 Karolina Szymkiewicz Liczba osób, które zagłosowały za przyjęciem
uchwały

12 Bartosz Chojnacki Liczba osób, które zagłosowały za przyjęciem
uchwały

Uchwała ws. przyjęcia pozytywnej opinii w sprawie kandydatki na Pełnomocniczkę
PSRP ds. kultury i sztuki - Maria Skrzypczyńska-Zagajewska

Podsumowanie głosowania

Opcja Liczba
głosów

Liczba osób, które zagłosowały za przyjęciem uchwały 12
Liczba osób, które zagłosowały przeciwko przyjęciu uchwały 0
Liczba osób, które wstrzymały się od głosu 0

12
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Uchwała ws. utworzenia komisji ds. nowelizacji Statutu PSRP

Podsumowanie głosowania

Opcja Liczba
głosów

Liczba osób, które zagłosowały za przyjęciem uchwały 12
Liczba osób, które zagłosowały przeciwko przyjęciu uchwały 0
Liczba osób, które wstrzymały się od głosu 0

12

Oddane głosy

Osoba Głos

1 Karolina Szymkiewicz Liczba osób, które zagłosowały za przyjęciem
uchwały

2 Daniel Jankowski Liczba osób, które zagłosowały za przyjęciem
uchwały

3 Jan Wrona Liczba osób, które zagłosowały za przyjęciem
uchwały

4 Agata Andrzejczyk Liczba osób, które zagłosowały za przyjęciem
uchwały

5 Aleksandra Zmuda Trzebiatowska Liczba osób, które zagłosowały za przyjęciem
uchwały

6 Kewin Lewicki Liczba osób, które zagłosowały za przyjęciem
uchwały

7 Bartłomiej Kawulok Liczba osób, które zagłosowały za przyjęciem
uchwały

8 Katarzyna Płaczek Liczba osób, które zagłosowały za przyjęciem
uchwały

9 Anastazja Kruchelska Liczba osób, które zagłosowały za przyjęciem
uchwały

10 Monika Wiśniewska Liczba osób, które zagłosowały za przyjęciem
uchwały

11 Milena Zawadzka Liczba osób, które zagłosowały za przyjęciem
uchwały

12 Bartosz Chojnacki Liczba osób, które zagłosowały za przyjęciem
uchwały

Uchwała ws. pozytywnego zaopiniowania Małgorzaty Poszwy na Przewodniczącą
komisji ds. nowelizacji Statutu PSRP

Podsumowanie głosowania
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Opcja Liczba
głosów

Liczba osób, które zagłosowały za przyjęciem uchwały 12
Liczba osób, które zagłosowały przeciwko przyjęciu uchwały 0
Liczba osób, które wstrzymały się od głosu 0

12

Głosowanie ws. wskazania Patryka Korolko na członka Rady Fundacji PSRP

Podsumowanie głosowania

Opcja Liczba
głosów

Liczba osób, które zagłosowały za przyjęciem uchwały 12
Liczba osób, które zagłosowały przeciwko przyjęciu uchwały 0
Liczba osób, które wstrzymały się od głosu 0

12

Głosowanie ws. wskazania Mateusza Kopaczyńskiego na członka Rady Fundacji
PSRP

Podsumowanie głosowania

Opcja Liczba
głosów

Liczba osób, które zagłosowały za przyjęciem uchwały 12
Liczba osób, które zagłosowały przeciwko przyjęciu uchwały 0
Liczba osób, które wstrzymały się od głosu 0

12

Głosowanie ws. wskazania Mateusza Ostrowskiego na członka Rady Fundacji
PSRP

Podsumowanie głosowania

Opcja Liczba
głosów

Liczba osób, które zagłosowały za przyjęciem uchwały 12
Liczba osób, które zagłosowały przeciwko przyjęciu uchwały 0
Liczba osób, które wstrzymały się od głosu 0

12
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Głosowanie ws. wskazania Małgorzaty Poszwy na członka Rady Fundacji PSRP

Podsumowanie głosowania

Opcja Liczba
głosów

Liczba osób, które zagłosowały za przyjęciem uchwały 12
Liczba osób, które zagłosowały przeciwko przyjęciu uchwały 0
Liczba osób, które wstrzymały się od głosu 0

12


